
P R O T O K Ó Ł   Nr X/2015

z sesji Rady Miejskiej w Przasnyszu 
odbytej w dniu 24 lipca  2015 r. 

pod przewodnictwem 
Przewodniczącego Rady Miejskiej – 

Pana mgr Piotra Jeronima

Obecni według załączonych list obecności.

Sesję rozpoczęto o godz. 1500.

Pan Piotr Jeronim – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Otworzył X sesję Rady Miejskiej w Przasnyszu i powitał bardzo serdecznie wszystkich 

przybyłych  na  sesję:  państwa  Radnych,  pana  Burmistrza,  pana  Sekretarza,  i  innych 
pracowników Urzędu. 

Poinformował, że na stan 15 Radnych w sesji uczestniczy 15 Radnych, dlatego stwierdził 
prawomocność obrad. Przedstawił następujący proponowany porządek sesji:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) Współpracy  z  Fundacją  Partnerska  Grupa  Lokalnego  Działania  „Ciuchcia 
Krasińskich”  przy  realizacji  poddziałania   „Wsparcie  przygotowawcze”  objętego 
Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020.

4. Interpelacje i zapytania.
5. Wolne wnioski.
6. Sprawy różne.

Zwracając się do Państwa Radnych, zapytał o uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Rada Miejska w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęła powyższy porządek obrad.

Pan Piotr Jeronim – Przewodniczący Rady Miejskiej –
W  związku  ze  zgłoszonym  przed  sesją  wnioskiem  przez  Burmistrza,  poprosił  o 

rozszerzenie dzisiejszego porządku obrad - w punkcie 3 jako podpunkt 2 podjęcie uchwały w 
sprawie:
 wyrażenia  woli  przystąpienia  do  opracowania  i  wdrażania  „Planu  Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Miasta Przasnysz”

Następnie poprosił Burmistrza o zabranie głosu w przedmiotowej sprawie.

Pan Waldemar Trochimiuk   –   Burmistrz –
Zwracając się do Pana Przewodniczącego oraz Wysokiej Rady wyjaśnił,  iż z uwagi na 

realizowany  Plan  Gospodarki  Niskoemisyjnej  dla  Miasta  Przasnysz,  w  chwili  obecnej 
pojawiła się możliwość otrzymania dofinansowania na opracowanie takiego Planu. Wskazał 
dalej,  że  jednym z warunków pozyskania  dofinansowania  jest  uchwała Rady Miejskiej  w 
sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  opracowania  i  realizacji  Planu  Gospodarki 
Niskoemisyjnej.
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Pan Piotr Jeronim – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Wobec braku uwag ze strony Radnych, poprosił o przegłosowanie dołączenia do porządku 

obrad w punkcie 3 jako podpunkt 2 powyżej przedstawionej uchwały.

Rada  Miejska w  liczbie  15  Radnych  jednogłośnie  przyjęła  powyższy  wniosek  dotyczący  
dołączenia powyższego tematu do dzisiejszego porządku obrad.

Pan Piotr Jeronim – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Odczytał nowy rozszerzony porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) Współpracy  z  Fundacją  Partnerska  Grupa  Lokalnego  Działania  „Ciuchcia 
Krasińskich”  przy  realizacji  poddziałania   „Wsparcie  przygotowawcze”  objętego 
Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020;

2) wyrażenia  woli  przystąpienia  do  opracowania  i  wdrażania  „Planu  Gospodarki 
Niskoemisyjnej dla Miasta Przasnysz”.

4. Interpelacje i zapytania.
5. Wolne wnioski.
6. Sprawy różne.
Zwracając się do Radnych, zapytał: kto z państwa Radnych jest za zatwierdzeniem nowego, 
rozszerzonego porządku dzisiejszych obrad?

Rada  Miejska w  liczbie  15  Radnych jednogłośnie  przyjęła  przedstawiony  powyżej  
rozszerzony porządek obrad.

Punkt 3. 

Podpunkt 1

Pan Waldemar Trochimiuk   –   Burmistrz –
Zwracając  się  do  Pana  Przewodniczącego  oraz  Wysokiej  Rady  poinformował,  że 

przedmiotowa uchwała jest pierwszym etapem do udziału Miasta Przasnysz w tworzonej w 
formie stowarzyszenia Lokalnej Grupie Działania. Podał dalej, że przynależność do tej grupy 
daje dodatkowe możliwości w pozyskiwaniu środków w ramach Programu Rozwój Obszarów 
Wiejskich  na lata  2014-2020,  który obecnie  swym zasięgiem obejmuje  miasta  do 20 tys. 
mieszkańców.  Następnie  wspomniał,  że  pierwsze  spotkanie  inicjujące  działanie  Lokalnej 
Grupy  Działania  już  się  odbyło,  w  którym  udział,  wziął  Sekretarz  Miasta  Pan  Jarosław 
Szmulski  i  Pan  Mariusz  Prusik.  Trzecia  osoba  nie  była  wybrana,  gdyż  musiała  spełniać 
warunek  prowadzenia  własnej  działalności.  Jednocześnie  poinformował,  że  w  dniu 
dzisiejszym przeprowadził rozmowę z Panią Ireną Wiśniewską, która zgodziła się i będzie 
brała udział w działaniach Lokalnej Grupy Działania. 

Pan Piotr Jeronim – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Zapytał  Radnych  o  uwagi  do  projektu  uchwały.  Wobec  ich  braku,  poprosił 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie stanowisk w sprawie.

Przewodniczący  Wiesław  Wróblewski  przedstawił  pozytywną  opinię Komisji  Gospodarki  
Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego w sprawie powyższej uchwały.
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Przewodniczący Andrzej Dołęga przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Produkcji,  
Usług, Handlu i Rolnictwa w sprawie powyższej uchwały.
Przewodnicząca Małgorzata  Żbikowska przedstawiła  pozytywną  opinię  Komisji  Oświaty,  
Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej w sprawie powyższej uchwały.

Pan Piotr Jeronim – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Odczytał treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie:

 współpracy z Fundacją Partnerska Grupa Lokalnego Działania „Ciuchcia Krasińskich” 
przy  realizacji  poddziałania   „Wsparcie  przygotowawcze”  objętego  Programem 
Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020.

Rada Miejska w liczbie 15 Radnych jednogłośnie podjęła powyższą uchwałę.

 Numer podjętej Uchwały: X/64/2015

Podpunkt 2

Pan Waldemar Trochimiuk   –   Burmistrz –
Zwracając  się  do  Pana  Przewodniczącego  oraz  Wysokiej  Rady  w  uzupełnieniu  do 

wcześniejszej  wypowiedzi  oświadczył,  iż  sesja  została  zorganizowana  z  uwagi  na 
konieczność  złożenia  wniosku  o  założeniu  stowarzyszenia  Lokalnej  Grupy  Działania  do 
końca lipca. Następnie przypomniał, że istotę drugiej, proponowanej uchwały przedstawił w 
trakcie ustalania dzisiejszego porządku sesji. Dodał tylko, że istnieje możliwość pozyskania 
dofinansowania w wysokości do 85% wartości kwoty,  którą przeznaczono na opracowanie 
Planu Gospodarki Niskoemisyjnej. Mając powyższe na uwadze wniósł pod obrady Wysokiej 
Rady projekt uchwały w sprawie  wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrażania 
„Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta Przasnysz”.

Pan Andrzej Dołęga   –   Radny Rady Miejskiej –
Zwracając się do wszystkich obecnych powiedział,iż domyśla się, że chodzi w tym przypadku 
o rozbudowę sieci ciepłowniczej  na terenie Miasta Przasnysz w kierunku m.in.  Zawodzie. 
Kontynuując podkreślił,że dużymi krokami zbliża się temat doprowadzenia gazu do Miasta 
Przasnysz w okolice stacji redukcyjnej oraz rozprowadzenie i budowa sieci rozdzielczej, w 
związku z tym czy nie rozważyć w szczególności opracowanie koncepcji poprowadzenia sieci 
niskiego ciśnienia na terenie Miasta Przasnysz. Zauważył, że jeśli ciepłociągi mieszczą się w 
programie niskiej  emisji  na terenie miasta,  to tym bardziej  mieści się gaz.  Podsumowując 
podkreślił,  żeby  osoby  będące  przy  opracowywaniu  planu  miały  na  uwadze  powiązanie 
tematu gazu z ciepłociągami. 

Pan Waldemar Trochimiuk   –   Burmistrz –
Odpowiadając  podał,  że  Plan  Gospodarki  Niskoemisyjnej  dla  Miasta  Przasnysz  musi  być 
opracowany, a treści planu są już przyjęte, ale jeśli zajdzie potrzeba temat gazu będzie wzięty 
pod uwagę. Dodał, że cieszy się, iż Radny posiada informację na temat zbliżającego się gazu 
do Miasta  Przasnysz.  Mając powyższe  na  uwadze przedłożył  pod obrady Wysokiej  Rady 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrażania „Planu 
Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta Przasnysz”.
 
Pan Piotr Jeronim – Przewodniczący Rady Miejskiej –

Zapytał  Radnych  o  uwagi  do  projektu  uchwały.  Wobec  ich  braku,  poprosił 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie stanowisk w sprawie.
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Przewodniczący  Wiesław  Wróblewski  przedstawił  pozytywną  opinię Komisji  Gospodarki  
Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego w sprawie powyższej uchwały.
Przewodniczący Andrzej Dołęga przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Produkcji,  
Usług, Handlu i Rolnictwa w sprawie powyższej uchwały.
Przewodnicząca Małgorzata  Żbikowska przedstawiła  pozytywną  opinię  Komisji  Oświaty,  
Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej w sprawie powyższej uchwały.

Pan Piotr Jeronim – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Odczytał treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie:

 wyrażenia  woli  przystąpienia  do  opracowania  i  wdrażania  „Planu  Gospodarki 
Niskoemisyjnej dla Miasta Przasnysz”.

Rada Miejska w liczbie 15 Radnych jednogłośnie podjęła powyższą uchwałę.

 Numer podjętej Uchwały: X/65/2015

Punkt 4.

W tym punkcie interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Punkt 5.

W tym punkcie wolnych wniosków nie zgłoszono.

Punkt 6.

Pan Waldemar Trochimiuk – Burmistrz –
Zwracając się do Pana Przewodniczącego oraz Wysokiej Rady, w szczególności do Radnego 
Pana Bogusława Ryszarda Wiaderek, rozpoczął temat chodników na ul. Baranowskiej, który 
został poruszony na wczorajszej sesji powiatowej przez Starostę. Otóż poinformował, że Pan 
Starosta powiedział, iż budowa chodników na ul. Baranowskiej nie jest prowadzona z winy 
Miasta Przasnysz. Dodając, że nigdy nie zaakceptuje decyzji Starosty odnośnie nieoddania 91 
tys., przeznaczając je na budowę chodników.
 
Pan Bogusław Ryszard Wiaderek  –   Radny Rady Miejskiej –
Stwierdził, że Burmistrz był zawsze przeciwny działaniom dotyczących budowy chodników.

Pan Waldemar Trochimiuk   –   Burmistrz –
Odnosząc się do powyższego zaprzeczył. Następnie dodał, że do formy budowy chodników i 
zasad mieli z Radnym różne zdania. Dalej wskazał, iż teraz muszą mieć takie same zdanie, 
ponieważ Pan Starosta próbuje nam wpierać, że nie buduję się chodników, ze względu, iż 
Miasto Przasnysz nie  wykupiło działek  w pasie  drogowym ul.  Baranowskie.  Kontynuując 
powiedział,  iż  Miasto  Przasnysz  nie  ma  możliwości  wykupienia  żadnych  działek  w pasie 
drogowym  drogi  zarządzanej  przez  powiat.  Dalej  dodał,  że  Miasto  nie  musi  wykupić 
konkretnej działki, co warunkowałoby budowę chodników. Na koniec oświadczył, że będzie 
pisał  pismo  do  Pana  Starosty  o  uszczegółowienie  informacji  w  tej  sprawie
i odwołanie słów, które wypowiedział.
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Pan Bogusław Ryszard Wiaderek  –   Radny Rady Miejskiej –
Zwracając się do Burmistrza i Radcy Prawnego, skierował pytanie: kto tak naprawdę musi 
wykupić kawałek działki od ul. Leszczynowej do ul. Rolniczej?, czy leży to w kwestii Miasta 
czy Starostwa?

Pan Waldemar Trochimiuk   –   Burmistrz –
Opowiedział,  iż  Radca  Prawny  nie  odpowie,  bowiem  nie  zna  tematu  sprawy.  Następnie 
powtórzył,  że  Miasto  Przasnysz  nie  ma  możliwości  wykupu  gruntów w pasie  drogowym 
zarządzanym przez powiat.
 
Pan Bogusław Ryszard Wiaderek  –   Radny Rady Miejskiej –
Stwierdził, że ma wątpliwości co do powyższego. Podał, iż droga jest powiatowa, ale czy z 
tego względu leży to w kwestii powiatu. 

Pan Piotr Jeronim – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Wobec braku innych spraw z sali, wyznaczył termin kolejnej sesji na dzień 27 sierpnia 

2015  r.  na  godz.14.00  oraz  poprosił  wszystkich  Przewodniczących  o  ustalenie  terminów 
posiedzeń Komisji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad poinformował, że zamyka X sesję Rady Miejskiej w 
Przasnyszu.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 15.18 zamknął  
obrady X sesji Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Protokołowała:                                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej

Magdalena Błędek                           mgr Piotr Jeronim 
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